
Iltakoulu ry 
Hallituksen kokous 2/2024 

 

PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Keskiviikko 24.1.2024 klo 14 
Paikka Ylävitonen, Pinni A 

Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 
Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 

Roosa Pajunen, sihteeri 
Kia Katjos 
Anni Hasu 
Veera Vikman 
Vertti Alamännistö 
Aleksei Silvan 
Saila Jussila 
Lassi-Olavi Mäkinen 
Meeri Vehmersuo 
Ella Rajavaara 
Selma Vadén 

 Nette Länsipuro   saapui ajassa 15.50 

 
Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
Valtteri Hakala  poistui ajassa 15.57 

  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 14.04. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 



3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Veera Vikman ja Vertti Alamännistö. 

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Hallitus on saanut kutsun Managerin vuosijuhlille. Iltakoulu kiittää kutsusta. 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Merkitään tiedoksi, että kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä on rahaa 35 125,51  
euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Peppi Sahlbergille 31,50 euroa kahvin ja  
kauramaidon ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
kahvin myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Veera Vikmanille 14,65 euroa tarjoilujen  
ostamisesta tutor-infoon. Kulut menevät tutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 23,89 euroa  
kierrätysastioiden ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät kulttuuri- ja 
ympäristöbudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Turun haalarimerkki oy:lle 161,17 euroa  
kaverisitsien haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan 
tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

Anni Ketola ehdotti, että maksetaan 25,00 euroa Patentti- ja rekisterihallitukselle  
yhdistyksen nimenkirjoitusoikeuksien vaihtamisesta. Kulut menevät 
rahoitusmenoista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 



7. Sähköiset päätökset 

a) Anni Hasu ehdotti 15.1.2024, että maksetaan Indecs ry:lle 100,00 euron varausmaksu 
Laulumajan varaamisesta vappusitsejä varten. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja 
katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

b) Anni Hasu ehdotti 15.1.2024, että maksetaan Eventumo Oy:lle 60,00 euroa 
äänentoistolaitteen vuokraamisesta kaverisitsejä varten. Kulut menevät tapahtumien 
budjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

c) Anni Hasu ehdotti 15.1.2024, että maksetaan Klaimet Finland oy:lle 2295,00 euroa 
brodeeratuista collegeista. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan 
tuotteiden myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

d) Anni Hasu ehdotti 15.1.2024, että maksetaan Emilia Mäelle 25,80 euroa 
lavatanssibileiden harkkoihin varatun Nääshallin varausmaksusta. Kulut menevät 
poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. 
Ehdotus hyväksyttiin. 
 

e) Anni Ketola ehdotti 15.1.2024, että ostetaan enimmillään 90 eurolla tarjoiluja HVK:lle. 
Kulut menevät HVK:n budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

f) Anni Ketola ehdotti 18.1.2024, että ostetaan kaverisitseille sitsiruokia, juomia ja 
tarvikkeita 674,84 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lippujen 
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

g) Veera Vikman ehdotti 19.1.2024, että käytetään enimmillään 15,00 euroa kahvin ja 
muiden tarjoilujen hankkimiseen maanantain tutor-infoon. Kulut menevät tuutoroinnin 
budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

8. Palaute hallitukselle 

Palautelomakkeeseen on kokouksen alkuun mennessä tullut kaksi uutta palautetta.  

Ensimmäinen palaute koski kulttuurikatsausta, jota palautteessa kehuttiin. 

Toinen palaute kannusti tiedottamaan matalammalla kynnyksellä Hallitus tiedottaa -
telegram-kanavalla tiedotettavista asioista ja esimerkiksi tapahtumista. 

Hallitus kiittää aiheellisista palautteista. Hallitus pyrkii tiedottamaan jatkossa 
aktiivisemmin myös Telegramissa tapahtumista ja muista tiedotettavista asioista. 



 

9. Toimihenkilöiden valinta ja nimeäminen 

a) Tutortoimihenkilö 

Tutortoimihenkilöksi haki määräaikaan mennessä yksi henkilö: Julia Seppälä. 
Valittiin Julia Seppälä tutortoimihenkilöksi. 

 

b) Yhdenvertaisuustoimihenkilö 

Yhdenvertaisuustoimihenkilöksi haki määräaikaan mennessä kaksi henkilöä: Eetu 
Niemi ja Kia Nevanranta. Valittiin Kia Nevanranta yhdenvertaisuustoimihenkilöksi. 

 

c) SYY-toimihenkilö 

SYY-toimihenkilöksi haki määräaikaan mennessä yksi henkilö: Otto Klasila. 
Valittiin Otto Klasila SYY-toimihenkilöksi. 

 

d) Marrasjuhlatoimihenkilö 

Marrasjuhlatoimihenkilöksi ei hakenut määräaikaan mennessä ketään. Koska 
tehtävään ei hakenut ketään, valittiin hallituksesta pestiin Ella Rajavaara. 

 

10. Tulevat tapahtumat 

a) IK loves International 24.1. 

Tapahtuma järjestetään tänään. Tapahtumaa on mainostettu vaihtareiden ohella myös 
muille kansainvälisille politiikan tutkimuksen opiskelijoille. 

 

b) Kaverisitsit 25.1. 

Kaverisitsit on hyvällä mallilla. Toastien kanssa juteltu, tilaus tilattu ja henksu 
värvätty. Haalarimerkit tulivat tänään postissa. Kaverisitsien jatkot järjestetään 
Klubilla. Klubille on ilmainen sisäänpääsy sitseille osallistuville. 

 



c) Presidentinvaalikatsomo 28.1. 

Järjestelyt on hyvällä mallilla. Keskusteltiin tapahtuman toiminnallisesta osiosta sekä 
tapahtumassa mahdollisesti tapahtuvista haastatteluista Ylelle. 

 

d) Harkkakyykkä 30.1. 

Harkkakyykän suunnittelu jatkunut, järjestetään 30.1. kello 18 eteenpäin 
Tammelantorilla. Keskusteltiin ilmoittautumistavasta harkkakyykkään ja päätettiin, 
että tapahtumaan ei järjestetä erillistä ilmoittautumista. 

 

e) TREY:n järjestöstartti 6.2. 

Ilmoittautuminen päättyi eilen. Tieto niistä työpajoista mihin jokainen päätyy, tulee 
myöhemmin. Tapahtuma alkaa klo 12 Hervannassa. 

 

f) Kyykkä 10.2. 

Ilmoittautuminen Iltakoulun joukkueeseen tapahtuu harkkakyykässä (30.1.). 
Valinnassa painotetaan vanhempia vuosikurssilaisia ja niitä, jotka eivät ole aiemmin 
osallistuneet kyykkään Iltakoulun joukkueessa. Asiasta informoidaan jäsenistöä.  

 

g) Presidentinvaalipaneeli 12.2. 

Politiikan tutkimuksen henkilökunta järjestää paneelin, johon Iltakoulu osallistuu 
panelistin muodossa sekä viestimällä paneelista. 

 

h) YstävänpäiväLove 14.2. 

Tapahtuman järjestely hyvällä mallilla yhteistyökumppaneiden kanssa. 

 

i) Ekskursio Helsinkiin 22.2. 

Helsinki ekskursion järjestäminen on hyvällä mallilla. Ekskursiot on sovittu 22.2. 
Helsingin kaupungille aamusta klo 10.00 ja työelämä- ja elinkeinoministeriölle klo 
12.30. Molemmat kohteet sijaitsevat esplanadilla Helsingissä. 



Valta ryn kanssa on alettu ideoimaan yhteistä tapahtumaa iltaan Kuppalassa. 
Tapahtuma julkaistaan huomenna 25.1. torstaina. Ilmoittautuminen ekskursiolle 
tapahtuu myöhemmin ja siitä tiedotetaan myös myöhemmin. 

 

j) Pikkulaskiainen 29.2. 

Lippuja luovutetaan niitä ostaneille ainejärjestötilassa ja niitä luovutetaan vielä 
tämän ja ensi viikon aikana. Mikäli lippuja jää noutamatta, järjestetään erillisen 
hakupäivän vielä 21.2., jolloin voi ainejärjestötilasta päivystyksen aikana noutaa 
ostamansa pikkulaskiaislipun. 

 

k) Viiniä sohvalla 29.2. 

Tapahtuman järjestely on aloitettu ja tapahtuma järjestetään alustavasti 29.2. tai 
tuolla viikolla. Tapahtumaan pyydetään alustavasti Elina Kestilä-Kekkosta ja 
tapahtuman aihe muotoutuu myöhemmin. 

 

l) Valmistuvien juhla 

Tarkoituksena olisi järjestää politiikan tutkimuksen laitoksen oma valmistuvien juhla 
kandiksi ja maisteriksi valmistuville. Tapahtuma järjestettäisiin yhteistyössä 
politiikan tutkimuksen henkilökunnan kanssa. Tapahtuman järjestämiseen liittyen 
kootaan kiinnostuneista ryhmä, joka pohtii tapahtuman järjestämiseen liittyviä 
asioita. Ryhmään valittiin hallituksesta Anni Ketola, Anni Hasu sekä Kia Katjos. 

 

Maisterisitsejä varten kartoitetaan, onko jäsenistöllä kiinnostusta osallistua, mikäli ne 
järjestetään. 

Skandaalisitseihin liittyen kyselty Patinalta ja Vostokilta, että löytyskö kiinnostusta - 
toistaiseksi ei vastausta. Asiaa tiedusteltaan uudelleen. 

DDR-sitsit siirtyy syksylle. 

P-klubilta on kyselty yhteissitsien järjestämisestä. Alustavan suunnitelman mukaan 
yhteissitsit taas vappuna Tampereella. 

Prideapprot järjestetään tänäkin vuonna yhteistyöainejärjestöjen kanssa. 

Vappuohjelmiston suunnittelua aloitellaan lähitulevaisuudessa. 



Lassi-Olavi Mäkinen ja Meeri Vehmersuo ehdottivat, että otetaan käytännöksi se, että 
sitsien toastit saavat varata paikat itselleen seuraaville Iltakoulun järjestämille omille 
sitseille kiitoksena toastaamisesta. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

 

11. Menneet tapahtumat 

a) Aloitussauna 16.1. 

Tapahtuman aikaan saunan oven sarana on rikkoutunut ja siitä on ilmoitettu tilaa 
vuokranneelle taholle. Muuten tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Iltakoululle saatiin 
myös uusi limbomestari. Iltakoulu onnittelee limbomestaria. 

 

b) Tutor-info 22.1. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Osallistujia oli noin 10 jonka lisäksi 3 entistä 
tuutoria. 

 

12. Kulttuuri ja ympäristö 

a) Toivekyselyn läpikäyminen 

Kulttuuri ja ympäristösektorin toivekyselyn vastauksia käytiin läpi. Erityisesti 
huomioon nousi, että vapun pubiryömintä sai yllättävän huonon kannatuksen 
kyselyssä. Isoimmat kannatukset sai Viiniä sohvalla -tapahtuma ja uudenlaisten 
tapahtumakonseptien kehittäminen. 

 

Keskusteltiin pubiryöminnän uudistamisesta toisenlaiseksi tapahtumaksi. Interaktion 
kanssa selvitetään mahdollisuuksia.  
 
Keskusteltiin myös, että osallistujia voisi kannustaa tuomaan omia kuppeja Iltakoulun 
tapahtumiin. Pilotoidaan ideaa tulevissa tapahtumissa, ja katsotaan millaisen vastaanoton 
idea saa. 

 

13. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Hallitusesittelyt alkaneet Instagramissa. 



Keskusteltiin Iltakoulun viestinnässä käytettävistä kuvista ja niihin liittyvistä 
tekijänoikeuksista. Hallitusta ja Iltakoulun viestintää tekeviä henkilöitä pyydetään 
kiinnittämään huomiota tekijänoikeuksiin liittyen kuvia käytettäessä. 

Parin viikon sisällä suunnitelmissa julkaista hallituskuvat esittelyineen myös 
verkkosivuilla. 

Antin painotus on kilpailutettu ja tarjouksia käydään läpi tarkemmin myöhemmin. 

 

14. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Johdon kv-vastaavilla tarkoitus tavata lähiaikoina Zoomissa. Ko. tapaamisessa ideana on 
puhua mm. kv-tuesta. 

 

15. Koulutuspolitiikka 

Koulutuspoliittinen vastaava on keskustellut henkilökunnan kanssa eri työryhmistä ja 
niiden hauista. Sitä työstetään piakkoin. 

Kia Katjos ja Anni Ketola kävivät kollegiossa eli koko MAB:in kopotapaamisessa. Siellä 
juteltiin pääasiassa valintakoeuudistuksesta. 

Tiistaina 23.1. oli ohjausryhmä. Ohjausryhmässä keskusteltiin valintakoeuudistuksesta. 

 

16. Työelämä ja alumni 

Helsingin ekskursio järjestetään 22.2. 

 

17. Varainhankinta 

Keskusteltiin haalarimerkkien kide.app:n postimaksun nostamisesta samalle tasolle, kuin 
useilla muilla ainejärjestöillä. Saila Jussila ehdotti, että kide.app:n kautta postimaksu 
merkeille nostetaan 2,50 €, jotta voidaan kattaa kaikki postittamiseen menevät kulut. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

Keskusteltiin YKAn tuesta, tukihakemuksen tekemisestä ja tuen suuruudesta. 

Keskusteltiin baariyhteistöistä. Ajatuksena olisi kartoittaa jäsenistön mielipidettä 
tulevassa toivekyselyssä jäsenistölle. 

 



18. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

a) Laulukirjan uudistaminen 

Laulukirjan uudistamisesta on oltu yhteyksissä vastuuhenkilöön, ei vielä saatu 
vastausta. Uudistamiselle olisi nyt hyvä aika, sillä vanhat laulukirjat alkavat 
loppumaan. Tarkoitus olisi tilata uusia laulukirjoja keväällä, jotta syksyllä uusille 
fukseille on laulukirjoja. Tehty viime vuoden puolella laulukirjan uudistamista 
käsittelevä työryhmä telegramiin, jonne hallitus liittyy. Perinnetyöryhmälle tästä 
myös yhteydenottoa sekä jäsenistölle. 

 

Tukihenkilö-pinssien tekeminen itse Sampolan kirjastossa mahdollista pienestä maksusta. 
Pinssit tehdään tulevaisuudessa todennäköisesti siellä. 

Tutor-haku alkoi 22.1. ja päättyy 5.2. Valinnat tehdään anonyymina. 

On suunniteltu, että otetaan yhteyttä joihinkin toisiin ainejärjestöihin ja ideoitaisiin 
yhteisiä tapahtumia hiiriviikoille. Ajatuksena olisi Hervannasta jonkin killan kanssa 
järjestää yhdessä kampuskierrokset. 

Viime viikolla 18.1. oli tutorvastaavien koulutus. Keskusteltiin fuksiviikkojen 
toteuttamisesta, mikä koettu hyväksi, sekä tutorien ja tutorvastaavien ”pelisäännöistä”. 

 

Nette Länsipuro saapui kokoukseen ajassa 15.50.  

Meeri Vehmersuo poistui kokouksesta ajassa 15.52. 

 

19. Liikunta ja hyvinvointi 

Kohdassa 10. f käsitelty Kyykkää ja ilmoittautumista Iltakoulun kyykkäjoukkueeseen. 

 

20. Ainejärjestötila 

Uudet kierrätyslaatikot on aj-tilassa. Ainejärjestötilaa on siivottu eilen päivystyksen 
aikana. 

TREY kehittelee jonkinlaista työryhmää ainejärjestötilamuutoksia varten. Anni Ketola 
ehdotti, että Iltakoulun edustajaksi työryhmään valitaan Roosa Pajunen. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

 Keskusteltiin kahvipassien tarkastamisesta kevätlukukauden aikana. Asiaa selvitetään. 



 

Meeri Vehmersuo palasi kokoukseen ajassa 15.55. 

Valtteri Hakala poistui kokouksesta ajassa 15.57. 

 

21. Kevätkokous 

Iltakoulun sääntömääräinen kevätkokous järjestetään alustavasti 27.3. 

Kevätkokouksessa vahvistetaan viime vuoden tilinpäätös ja merkitään toimintakertomus 
tiedoksi. Tänä vuonna myös syyskokouksesta siirretty jäsenten erottaminen 
kevätkokoukseen.  

 

22. Uusien jäsenten hyväksyminen 

Anni Ketola ehdotti, että hyväksytään jäseniksi kaksi uutta jäsentä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

23. Puheenjohtajan tilannekatsaus  

Merkitään tiedoksi, että puheenjohtaja tapaa TREY:n järjestökummin (Mira Kokko) ensi 
viikolla. Rahastonhoitajalle on nyt saatu tilinkäyttöoikeudet kuntoon.  

 

24. Muut esille tulevat asiat 

a) Musiikin käyttömaksu 

Aiemmin käydyn keskustelun sekä hallituksen saaman palautteen pohjalta selvitettiin 
Teosto ja Gramex -maksujen maksamista Iltakoulun järjestämistä tapahtumista. 
Asiasta käytiin keskustelua ja keskustelun sekä selvitysten pohjalta Iltakoululle 
hankittaisiin Teoston kymppilupa (64,59 € vuodelta) sekä Gramex-maksu (97,59 € 
vuodelta). Anni Ketola ehdotti, että Iltakoulu maksaa edellä esitellyt maksut. Hallitus 
äänesti asiasta: ehdotuksen puolesta 11 ääntä, ehdotusta vastaan 1 ääni, tyhjiä ääniä 
1. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

b) Toivekysely jäsenistölle 

Hallitus valmistelee toivekyselyn ja jakaa sen jäsenistölle viikkotiedotteen mukana 
maanantaina 29.1. 



Tiedoksi, että Hanna Ojanen kyselee kiinnostuksesta lähteä maaliskuussa Ahvenanmaalle 
tutustumaan itsehallintoon ja demilitarisaatioon. 

Tammerkosken lukiolta kysytty esittelemään kansainvälisen politiikan opintoja  
opiskelijoille. Vertti Alamännistö menee lukiolle esittelemään kansainvälistä politiikkaa 
torstaina 25.1. 

  

25. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Hallituksen seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. 

 

26. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 16.12. 

 

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Anni Ketola, puheenjohtaja    Roosa Pajunen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Veera Vikman, pöytäkirjantarkastaja   Vertti Alamännistö, pöytäkirjantarkastaja 


